



NOT FOR PUBLIC RELEASE UNTIL JULY 10 AT 5 PM ET

POLARIS MUSIC PRIZE REVEALS THE 10 ALBUM SHORT LIST, ANNOUNCES PERFORMERS FOR CONCERT & AWARD CEREMONY AT MASSEY HALL SEPTEMBER 16

TORONTO, ON - July 10, 2025

CBC presents the 2025 Polaris Music Prize has revealed its 10 nominee album Short List.

The album Short List, powered by [FACTOR](#), is where Polaris reveals the finalist records that will be considered for a given year's Prize.

The 2025 Polaris Music Prize Album Short List is:

Bibi Club - Feu de garde
Lou-Adriane Cassidy - Journal d'un Loup-Garou
Marie Davidson - City Of Clowns
Saya Gray - SAYA
Yves Jarvis - All Cylinders
Mustafa - Dunya
Nemahsis - Verbathim
The OBGMs - SORRY, IT'S OVER
Population II - Maintenant Jamais
Ribbon Skirt - Bite Down

There are three previous Short List nominees on the Short List, including Marie Davidson (2019), Mustafa (2021) and The OBGMs (2021), and seven first-time finalists in Bibi Club, Lou-Adriane Cassidy, Saya Gray, Yves Jarvis, Nemahsis, Population II and Ribbon Skirt. None of these acts have previously won Polaris.

The Polaris Music Prize awards \$30,000 courtesy of the [Slight Family Foundation](#) to the artist who creates the Canadian Album of the Year, judged solely on artistic merit, without consideration for genre or record sales. The Polaris Prize album winner is determined by an 11-member Polaris Grand Jury selected from the greater Polaris juror pool.

The winning album, along with the new SOCAN Polaris Song Prize and Slaight Family Polaris Heritage Prize winners, will be revealed during the Polaris Concert & Award Ceremony, powered by FACTOR, taking place at Toronto's Massey Hall on Tuesday, September 16. Polaris has confirmed the following acts will take the stage at this year's marquee winner reveal event (subject to change): Bibi Club, Lou-Adrienne Cassidy, Marie Davidson, Saya Gray, Yves Jarvis, Nemahsis, The OBGMs, Population II, and Ribbon Skirt. Polaris is also very excited to announce that Haviah Mighty, the 2019 Polaris winner, will be the evening's host.

This will be the third straight year that Polaris will take over the iconic 131-year-old Massey Hall, Canada's marquee live venue. Tickets to the Polaris Concert & Award Ceremony are on sale now via the Massey Hall [website](#). To celebrate the Short List, Polaris is offering 15% off tickets with the code POLARIS15.

The album Short List was unveiled during the *Polaris Short List Special*, a two-hour national radio event hosted by Odario Williams which explored each of the albums nominated for the grand prize with commentary from Polaris jurors and CBC Music experts.

With the reveal of the 10 nominated albums, CBC Music is kicking off Short List Summer: its signature deep dive into the nominated records and the artists who made them. Short List Summer will be anchored by CBC Music's THE TEN, a series of one-hour weekly radio specials hosted by Odario Williams, broadcasting each Sunday on CBC Music and CBC Listen at 6 p.m. (6:30 NT) starting Sunday, July 13, running until Sunday, September 14. Each one-of-a-kind episode of THE TEN will feature a discussion about the short-listed album with music writers and Polaris jurors from across the country, along with a deep album listening session.

CBC Music will also kick into high gear with Polaris Album Short List coverage on cbcmusic.ca/polaris, diving into the 10 nominated albums on July 10. Leading up to the Polaris Music Prize Concert & Award Ceremony, CBC Music will be digging into Polaris history through archives, an oral history and more. Follow CBC Music on [YouTube](#), [Instagram](#) and [TikTok](#) for all your Polaris Music Prize content.

THE TEN Broadcast Schedule:

Each special broadcasts at 6 p.m. local time (6:30 NT) on CBC Music and CBC Listen

Sunday, July 13 - *The Ten: Mustafa*

Sunday, July 20 - *The Ten: Bibi Club*

Sunday, July 27 - *The Ten: Marie Davidson*

Sunday, August 3 - *The Ten: Yves Jarvis*

Sunday, August 10 - *The Ten: Population II*

Sunday, August 17 - *The Ten: Saya Gray*

Sunday, August 24 - *The Ten: Ribbon Skirt*

Sunday, August 31 - *The Ten: Lou-Adriane Cassidy*

Sunday, September 7 - *The Ten: The OBGMs*

Sunday, September 14 - *The Ten: Nemahsis*

“There has never been a more important time to discover, celebrate, and support Canadian artists,” said Meg Symczyk, FACTOR President & CEO. “Our culture is central to who we are, it shapes our uniquely Canadian identity and tells our stories. The Polaris Prize Short List showcases some of the most powerful and innovative music made in Canada this year, reflecting the depth and diversity of talent from coast to coast. These albums are more than just collections of songs, they are creative statements that evoke emotion, capture the spirit of our communities, and become the soundtrack to our lives. I don’t envy the Polaris Jury; choosing from such an extraordinary field of talent is no small task. Artists on the list are a testament to the strength of Canadian and Indigenous culture and the importance of protecting and promoting it.”

Polaris, which is celebrating its 20th anniversary in 2025, will be revealing a number of exciting events between now and the end of September. In addition to the Album Prize, the newly created Song Prize, and an adjusted Heritage Prize campaign that will now run throughout August instead of late-Fall, the organization is also finalizing details for the new Polaris Festival, presented by SiriusXM Canada. The festival will feature new programming like Salons, Listening Parties, Poster Exhibits, and Concerts, all culminating in the annual Concert & Award Ceremony. The aim is to spotlight as many of our 600+ past nominees as possible while reaching new audiences through expanded programming and diverse venues. More details on these events will be shared in the coming weeks.

POLARIS ALBUM PRIZE WINNERS

The past winners are Jeremy Dutcher (2024), Debby Friday (2023), Pierre Kwenders (2022), Cadence Weapon (2021), Backxwash (2020), Haviiah Mighty (2019), Jeremy Dutcher (2018), Lido Pimienta (2017), Kaytranada (2016), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

2025 POLARIS MUSIC PRIZE KEY DATES

June 10 - Album Long List presented by the Canada Council for the Arts. Polaris reveals the 40 nominees for the year’s Album Prize.

June 24 - SOCAN Song Prize Long List. Polaris reveals the 20 nominees for the year’s Song Prize.

July 10 - Album Short List presented by FACTOR. Polaris reveals the 10 finalist nominees for the year’s Album Prize.

July 29 - SOCAN Song Prize Short List. Polaris reveals the 5 finalist nominees for the year’s Song Prize.

July 29 - The Slaughter Family Heritage Prize Short List. Polaris reveals the 12 nominee albums for the Slaughter Family Heritage Prize and opens its related public voting campaign.

September 16 - Polaris Concert & Award Ceremony is powered by FACTOR. Our prestigious winner reveal event, this concert features performances by nominated acts as well as the announcement of the year's Album Prize, Song Prize and Heritage Prize honourees.

CBC presents the 2025 Polaris Music Prize. This year's Short List is presented by FACTOR. This project is funded in part by FACTOR, the Government of Canada, and Canada's private radio broadcasters. It is supported by SiriusXM Canada, Ontario Creates, the Government of Ontario, the Ontario Cultural Attractions Fund, and the Slaight Family Foundation.

ABOUT POLARIS MUSIC PRIZE

The Polaris Music Prize is a registered charity organization that annually honours and rewards artists who produce Canadian music of distinction. A select panel of music critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity.

ABOUT FACTOR

The Foundation Assisting Canadian Talent on Recordings – [FACTOR](#) – is a private, non-profit organization dedicated to providing investment support toward the career development of Canadian artists, entrepreneurs, and organizations to produce and promote a diversity of Canadian music in a world of choice, be competitive at home and abroad, and to contribute to Canada's creative economy. Funding for our programs is contributed by the Department of Canadian Heritage's Canada Music Fund and from Canada's private radio broadcasters.

ABOUT CBC/RADIO-CANADA

CBC/Radio-Canada is Canada's national public broadcaster. Through our mandate to inform, enlighten and entertain, we play a central role in strengthening Canadian culture. As Canada's trusted news source, we offer a uniquely Canadian perspective on news, current affairs and world affairs. Our distinctively homegrown entertainment programming draws audiences from across the country. Deeply rooted in communities, CBC/Radio-Canada offers diverse content in English, French and eight Indigenous languages: Dëne Sųłíné, Dene Kədá, Dene Zhatié, Eastern Cree, Dinjii Zhu' Ginjik, Inuktitut, Inuvialuktun and Tłıchq. We also deliver content in Spanish, Arabic, Chinese, Punjabi and Tagalog, as well as both official languages, through Radio Canada International (RCI). We are leading the transformation to meet the needs of Canadians in a digital world.

ABOUT CBC MUSIC

CBC Music is the leading curator of emerging and diverse Canadian music talent across platforms, playing the most Canadian artists and genres on radio, CBC Listen and [cbcmusic.ca](#). We prioritize Canadian artists in a wide variety of genres on over 200 playlists available on CBC Listen, and publish daily national music coverage. CBC Music Live features live music recordings from across the country. Our music partnerships and events include The JUNO Awards, the Polaris Music Prize, CBC Music Presents: Live at Massey Hall and The Canadian Music Class Challenge.

MEDIA CONTACTS

Polaris Music Prize media:

Aaron Brophy

Communications & Stakeholder Relations

aaron.brophy@polarismusicprize.ca

CBC

Teaghan Hawke

teaghan.hawke@cbc.ca

Media assets (Polaris logos, album covers, bios, photos, streams):

polarismusicprize.ca/media

Pw: m3d1a





Watch the 2025 Polar Music Prize Album Short List nominee video

CBC Presents
**POLARIS
MUSIC
PRIZE**

CBC présente
**PRIX DE
MUSIQUE
POLARIS**



This project has been made possible in part by
the Government of Canada. Ce projet a été
rendu possible en partie grâce au
gouvernement du Canada.



Canada Council
for the Arts
Conseil des arts
du Canada



NE PAS PUBLIER AVANT LE 10 JUILLET À 17 H (HE)

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS DÉVOILE LA COURTE LISTE DE 10 ALBUMS ET ANNONCE LES
PERFORMANCES DU GALA AU MASSEY HALL LE 16 SEPTEMBRE

TORONTO, ON – 10 juillet 2025

Le Prix de musique Polaris, présenté par CBC Music, a dévoilé la courte liste des 10 albums finalistes en lice pour son édition 2025.

Propulsée par FACTOR, cette courte liste met en lumière les œuvres finalistes qui seront prises en considération pour le grand prix remis chaque année.

La courte liste du Prix de musique Polaris 2025 est composée des albums suivants :

Bibi Club – *Feu de garde*

Lou-Adriane Cassidy – *Journal d'un Loup-Garou*

Marie Davidson – *City Of Clowns*

Saya Gray – *SAYA*

Yves Jarvis – *All Cylinders*

Mustafa – *Dunya*

Nemahsis – *Verbathim*

The OBGMs – *SORRY, IT'S OVER*

Population II – *Maintenant Jamais*

Ribbon Skirt – *Bite Down*

Trois artistes figurent pour une deuxième fois sur la courte liste : Marie Davidson (2019), Mustafa (2021) et The OBGMs (2021). Les sept autres – Bibi Club, Lou-Adriane Cassidy, Saya Gray, Yves Jarvis, Nemahsis, Population II et Ribbon Skirt – y figurent pour la toute première fois. Aucun des artistes en lice n'a encore remporté le Prix Polaris.

Le Prix de musique Polaris remet 30 000 \$, une gracieuseté de la Fondation de la famille Slaight, à l'artiste ayant créé l'album canadien de l'année, un prix décerné uniquement en fonction du mérite artistique, sans considération pour le genre musical ou les ventes. L'album gagnant est choisi par un grand jury composé de 11 membres sélectionnés au sein du jury élargi du Polaris.

L'album lauréat, ainsi que les récipiendaires du nouveau SOCAN Polaris Song Prize et du Prix du patrimoine Polaris de la famille Slaight, seront annoncés lors du *Polaris Concert & Award Ceremony*, propulsé par FACTOR, qui se tiendra au Massey Hall de Toronto le mardi 16 septembre. Les artistes suivants monteront sur scène à l'occasion de ce grand événement (sous réserve de modifications) : Bibi Club, Lou-Adriane Cassidy, Marie Davidson, Saya Gray, Yves Jarvis, Nemahsis, The OBGMs, Population II et Ribbon Skirt. Polaris est également très heureux d'annoncer que Haviah Mighty, lauréate du prix en 2019, animera la soirée.

Il s'agira de la troisième année consécutive où le Polaris investit le légendaire Massey Hall, une salle mythique de 131 ans. Les billets pour le gala sont en vente dès maintenant sur le site du Massey Hall. Pour célébrer la courte liste, Polaris offre un rabais de 15 % avec le code promo **POLARIS15**.

Les albums finalistes ont été dévoilés dans le cadre du *Polaris Short List Special*, une émission spéciale de deux heures animée par Odario Williams, diffusée à l'échelle nationale sur CBC Music, et qui présente une exploration de chaque album en compagnie de membres du jury Polaris et d'expert-es de CBC Music.

Avec le dévoilement des albums en nomination, CBC Music lance également **Short List Summer**, son analyse approfondie des disques finalistes et des artistes qui les ont créés. Cette couverture spéciale sera menée par *THE TEN*, une série d'émissions hebdomadaires d'une heure animées par Odario Williams, diffusées tous les dimanches à 18 h (18 h 30 HT) sur CBC Music et CBC Listen, du 13 juillet au 14 septembre. Chaque épisode de *THE TEN* propose une discussion autour de l'un des albums en nomination avec des journalistes musicaux et des juré-es Polaris, en plus d'une séance d'écoute approfondie.

CBC Music proposera également une couverture étoffée de la courte liste sur cbcmusic.ca/polaris à partir du 10 juillet. En amont du gala, CBC Music replongera aussi dans les archives du Polaris avec une histoire orale, des souvenirs d'éditions passées et plus encore. Suivez CBC Music sur YouTube, Instagram et TikTok pour ne rien manquer du contenu entourant le Prix de musique Polaris.

Horaire de diffusion de THE TEN :

Chaque émission spéciale est diffusée à 18 h (18 h 30 HT) sur CBC Music et CBC Listen.

Dimanche 13 juillet – *The Ten: Mustafa*

Dimanche 20 juillet – *The Ten: Bibi Club*

Dimanche 27 juillet – *The Ten: Marie Davidson*

Dimanche 3 août – *The Ten: Yves Jarvis*

Dimanche 10 août – *The Ten: Population II*

Dimanche 17 août – *The Ten: Saya Gray*

Dimanche 24 août – *The Ten: Ribbon Skirt*

Dimanche 31 août – *The Ten: Lou-Adriane Cassidy*

Dimanche 7 septembre – *The Ten: The OBGMs*

Dimanche 14 septembre – *The Ten: Nemahsis*

"Il n'a jamais été aussi important de découvrir, célébrer et soutenir les artistes canadiens," affirme Meg Symczyk, présidente-directrice générale de FACTOR. "Notre culture est au cœur de notre identité collective – elle raconte qui nous sommes. La courte liste du Prix Polaris témoigne de la richesse, de la puissance et de l'innovation de la musique canadienne. Ces albums ne sont pas de simples collections de chansons, ce sont de véritables œuvres de création, des œuvres qui nous touchent, qui résonnent dans nos communautés et qui façonnent nos vies. Le jury du Polaris aura une tâche difficile : choisir parmi autant de talents exceptionnels. Les artistes finalistes incarnent la force des cultures canadienne et autochtone – et l'importance de les faire rayonner."

Alors que le Prix de musique Polaris célèbre ses 20 ans en 2025, l'organisation promet une série d'événements spéciaux d'ici la fin septembre. En plus du Prix de l'album, du tout nouveau Prix de la chanson et d'une version ajustée de la campagne du Prix du patrimoine (qui se tiendra désormais en août plutôt qu'à l'automne), Polaris est aussi en train de finaliser les détails d'un tout nouveau **Polaris Festival**,

présenté par SiriusXM Canada. Au programme : salons, séances d'écoute, expositions d'affiches et concerts, le tout culminant avec le gala annuel. L'objectif est de faire briller autant que possible les plus de 600 artistes ayant déjà été en nomination, tout en attirant de nouveaux publics grâce à une programmation diversifiée dans une variété de lieux. Plus de détails à venir sous peu.

ARTISTES AYANT REMPORTÉ LE PRIX POLARIS

Les artistes ayant déjà remporté le prix sont Jeremy Dutcher (2024), Debby Friday (2023), Pierre Kwenders (2022), Cadence Weapon (2021), Backxwash (2020), Haviah Mighty (2019), Jeremy Dutcher (2018), Lido Pimienta (2017), Kaytranada (2016), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy/Owen Pallett (2006).

DATES CLÉS DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS 2025

10 juin – Longue Liste des Albums présentée par le Conseil des arts du Canada. Le Polaris dévoile les 40 albums en lice pour le Prix de l'album de l'année.

24 juin – Longue Liste du Prix de la chanson SOCAN. Le Polaris dévoile les 20 chansons en lice pour le Prix de la chanson de l'année.

10 juillet – Courte Liste des albums présentée par FACTOR. Le Polaris dévoile les 10 albums finalistes pour le Prix de l'album de l'année.

29 juillet – Courte Liste du Prix de la chanson SOCAN. Le Polaris dévoile les 5 chansons finalistes pour le Prix de la chanson de l'année.

29 juillet – Courte Liste du Prix du patrimoine de la famille Slaight. Le Polaris dévoile les 12 albums en lice pour le Prix du patrimoine de la famille Slaight et lance sa campagne de vote public.

16 septembre – Le Concert et Gala Polaris est propulsé par FACTOR. Notre prestigieux événement de remise de prix met en vedette des performances d'artistes nommés ainsi que l'annonce des lauréats des Prix de l'album, de la chanson et du patrimoine.

CBC présente le Prix de musique Polaris 2025. La courte liste de cette année est présentée par FACTOR. Ce projet est financé en partie par FACTOR, le gouvernement du Canada et les radiodiffuseurs privés du Canada. Il est soutenu par SiriusXM Canada, Ontario Créatif, le gouvernement de l'Ontario, le Fonds pour les attractions culturelles de l'Ontario et la Fondation de la famille Slaight.

À PROPOS DU PRIX DE MUSIQUE POLARIS

Le Prix de musique Polaris est un organisme de bienfaisance enregistré et un OBNL qui honore et récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadienne de grande qualité. Un groupe sélectionné de critiques de musique juge et décerne le Prix sans égard pour le genre musical ou la popularité commerciale.

À PROPOS DE FACTOR

The Foundation Assisting Canadian Talent on Recordings - [FACTOR](#) - est un organisme privé à but non lucratif dont la mission est de favoriser le développement de la carrière des artistes, des entrepreneurs et des organismes canadiens en soutenant l'investissement dans la création, la production et la promotion d'une musique canadienne diversifiée dans un monde de choix. Il vise à renforcer leur compétitivité tant au pays qu'à l'étranger, tout en contribuant à l'économie créative du Canada. Ses programmes sont rendus possibles grâce aux contributions du Fonds de la musique du Canada du ministère du Patrimoine canadien et des radiodiffuseurs privés du Canada.

À PROPOS DE CBC/RADIO-CANADA

CBC/Radio-Canada est le diffuseur public national du Canada. Grâce à notre mandat de renseigner, d'éclairer et de divertir, nous jouons un rôle central pour renforcer la culture canadienne. En tant que source d'information de confiance au pays, nous proposons un point de vue typiquement canadien sur les nouvelles, les affaires publiques et les affaires internationales. Notre programmation de divertissement, distinctive et créée par les talents d'ici, rassemble de larges auditoires partout au pays. Profondément enracinée dans les communautés, CBC/Radio-Canada offre des contenus diversifiés en français, en anglais et en huit langues autochtones (Dëne Sųłíné, Dene Kădă, Dene Zhatié, Eastern Cree, Dinjii Zhu' Ginjik, Inuktitut, Inuvialuktun et Tłıchq). Nous présentons aussi des contenus en espagnol, en arabe, en chinois, en punjabi et en tagalog, en plus des deux langues officielles, par le biais de Radio Canada International (RCI). Nous demeurons à l'avant-garde du changement pour répondre aux besoins de la population canadienne à l'ère numérique.

À PROPOS DE CBC MUSIC

CBC Music est le plus important curateur de musique canadienne émergente et diversifiée sur toutes ses plateformes et le plus grand diffuseur d'artistes du Canada de tous genres musicaux par le biais de la radio, de CBC Listen et de [cbcmusic.ca](#). Nous mettons l'accent sur un vaste éventail d'artistes du Canada dans plus de 200 listes de lecture offertes sur CBC Listen, en plus de couvrir quotidiennement l'actualité musicale. CBC Music Live présente des captations de concerts musicaux réalisés dans toutes les régions du pays. La liste de nos partenaires musicaux et événementiels comprend les Prix JUNO, le Prix de musique Polaris, Searchlight, CBC Music Presents: Live at Massey Hall, et le Canadian Music Class Challenge.

CONTACTS MÉDIAS

Relations médiatiques du Polaris :

Aaron Brophy

Communications et relations avec les parties prenantes

aaron.brophy@polarismusicprize.ca

CBC

Teaghan Hawke

teaghan.hawke@cbc.ca

Matériel promo (Logos du Polaris, pochettes d'albums, biographies, photos, audio) :

polarismusicprize.ca/media

Mot de passe : m3d1a